
Zápisnica č. 24/2005
zo zasadnutia Kolégia rektora STU dňa 21. februára 2005 v Bratislave

Prítomní: Vladimír Báleš, Ján Kalužný, Robert Redhammer, Robert Špaček,
Ernest Bučko, Helena Žideková, Milan Žalman, Dušan Petráš, Karol
Jelemenský, František Janíček, Ján Šajbidor (prodekan FCHPT STU),
Peter Gál, Jozef Sablik, Ľudovít Molnár, Daniel Bobok, Pavel Timár.

Neprítomná: Vojtech Molnár, Katarína Hrušková

Program:

Kontrola plnenia úloh
1. Návrh postupu na získanie „joint diploma“ (pror. Kalužný)
2. Informácia o stave projektu Technologický inkubátor (pror. Redhammer)
3. Rozdelenie dotácie (kvestorka Žideková)
4. Rôzne

Predložené materiály:

1) Dvojité diplomy – „joint diploma“ (pror. Kalužný)
2) Rozdelenie dotácie (kvestorka Žideková)

Kontrola plnenia úloh

Splnené úlohy: 1/23/2005

Nesplnené úlohy: 

K bodu 1 Návrh postupu na získanie „joint diploma“ (pror. Kalužný)
Pror. Kalužný: Informoval členov KR STU o obsahu predloženého písomného materiálu.

Cieľom je získanie VŠ vzdelania vrátane odpovedajúcich dokladov
realizáciou časti štúdia na zahraničnej univerzite. Zvýši sa tým mobilita
študentov. Očakávame zvýšenie kvality vzdelávania a jeho zatraktívnenie
ako aj uznanie získaného diplomu v zahraničí. Informoval aj o konkrétnych
skúsenostiach Univerzity v Liberci s touto formou štúdia.

Dekan
Jelemenský:

Ocenil tento krok a súčasne upozornil na viacero legislatívnych záležitostí,
ktoré bude potrebné prekonať. SjF STU oslovila v tomto smere TU Viedeň.

Dekan Petráš: Informoval o skúsenostiach SvF STU v tomto smere s Rakúskom. Problém
bol v tom, kto vydáva v takomto prípade diplom.

Dekan Janíček: Na FEI STU už bola v minulosti urobená dohoda v tomto smere
s univerzitou v Nemecku – Hagen. Musia byť vytvorené aj finančné
podmienky, aby mohol byť splnený zásadný bod – mobilita.

Stanovisko KR č. 1/24/2005
KR STU schvaľuje predložený materiál „Dvojité diplomy – joint diploma“
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Úloha KR č. 1/24/2005
Rektor STU ukladá úlohu zmapovať situáciu s potenciálnymi zahraničnými partnermi
jednotlivých fakúlt STU pre všetky tri formy VŠ štúdia za účelom získania dvojitých
diplomov.
Z: Dekani fakúlt STU
T: 18. 03. 2005

K bodu 2: Informácia o stave projektu Technologický inkubátor (pror. Redhammer)

Pror.
Redhammer:

Podal ústnu informáciu o stave projektu Technologický inkubátor.
Nachádzame sa v realizačnej fáze. Zmluvy na rekonštrukciu budovy na
Pionierskej ulici sú podpísané. Sú vytlačené propagačné materiály a celá
kampaň bola zahájená tlačovou konferenciou dňa 15.2.2005. Nasledovať
bude 6 informačných seminárov na fakultách STU. Požiadal dekanov fakúlt
STU o možnosť prezentácie vo väčších prednáškových miestnostiach +
distribúciu propagačných materiálov.

Stanovisko KR č. 2/24/2005
KR STU berie na vedomie informáciu o stave projektu Technologický inkubátor.

K bodu 3 Rozpis dotácie  kvestorka Žideková)

Rektor Báleš: Uviedol, že predložený rozpis dotácie na rok 2005 bol urobený dôsledne
podľa metodiky MŠ SR. Dotácia ani u jednej z fakúlt STU neklesla pod
úroveň roku 2004. Požiadal dekanov, aby skontrolovali všetky vstupné
údaje potrebné pre výpočet dotácie a konzultovali ich s kvestorkou STU.

Kvestorka
Žideková:

Podrobnejšie informovala členov KR STU o nápočte dotácie v jednotlivých
podprogramoch.

Uznesenie KR č. 1/24/2005
Dňa 28.februára 2005 o 14. hodine bude rokovanie o rozpise dotácie na rok 2005, na ktorom
sa zúčastnia: rektor STU, kvestorka STU a dekani všetkých fakúlt STU.

K bodu 4 Rôzne

1) Prorektor Kalužný:
Informoval dekanov fakúlt o tom, že firma KIA Slovakia požiadala o možnosť vystúpiť
pred študentmi STU a jej predstavitelia sa chcú zoznámiť aj s niektorými výučbovými
laboratóriami na STU.

2) Predseda UOO Bobok:
Informoval členov KR STU o stave rokovaní o Kolektívnej zmluve na rok 2005. Na
ostatnom rokovaní zostalo ešte niekoľko otázok otvorených a preto rokovania budú
pokračovať ďalej.

3) Dekan FA STU Gál:
Žiadal systémovo riešiť ubytovanie študentov zo zahraničia, ktorí krátkodobo študujú na
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fakultách STU. Nutné je zvýšiť úroveň ubytovania týchto študentov a izby musia nutne
byť vybavené prípojkou na internet, čo teraz nie je zabezpečené.

Dekan Janíček: Nevidí problém v zavedení internetu na izbách v ŠD. Do 7. marca podá
riešenie tohto problému na internátoch STU v Mlynskej doline.

Dekan Petráš: Navrhuje, aby STU centrálne mala na tieto účely vyčlenené hosťovské izby,
ktoré by slúžili na ubytovanie zahraničných študentov v rámci mobilít.

Rektor Báleš: Prorektor Bučko bude tento konkrétny problém ihneď riešiť v spolupráci
s riaditeľom ŠDaJ STU Františkom Hulíkom a podá dekanovi Gálovi
informáciu o riešení pripojenia izieb zahraničných študentov na internet.

4) Dekan FEI STU Janíček:
• Predstavil zámer projektu výstavby domov a bytov v areáli STU v Mlynskej doline,

ktoré by slúžili na stabilizáciu pracovníkov STU. Pýtal sa na stanovisko, či STU
takýto projekt podporí alebo nie.

Rektor Báleš: označil myšlienku uskutočnenia takéhoto projektu za veľmi zaujímavú.
Skôr, než sa Vedenie STU rozhodne o podpore takéhoto projektu je potrebné mať
písomné podklady a návrhy v tomto smere a riešiť, akým spôsobom by STU mohla do
tohto projektu vstúpiť.
Dekan Gál: Odborníci z FA STU radi pomôžu a prispejú do tohto projektu urbanistickou
štúdiou.
• Dekan Janíček upozornil na to, že príkaz rektora STU, ktorý sa naposledy týkal

hlavičkových papierov má prichádzať z kancelárie rektora a nie od pracovníčok
oddelení R-STU.

Uznesenie KR č. 2/24/2005
Všetky príkazy, smernice a nariadenia rektora STU budú v budúcnosti vychádzať z úradu
rektora STU.

Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD.

Zápisnicu overili:

Prof. Ing. Peter GÁL, PhD., dekan FA STU

Doc. Ing. Ernest BUČKO, PhD., prorektor STU

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU


